
۳دوشنبه 26خرداد 1404    شماره 1899 خبر سینما و تلویزیون

الهام غفوری، تهیه کننده سریال »پایتخت«:

حمله به مراکز مسکونی جنایت محض است
الهام غفوری، تهیه کننده سریال »پایتخت« با اشاره به تجاوز رژیم 
صهیونیستی به خاک کشورمان گفت: رژیم غاصب اسرائیل بسیار 
ترسو و متزلزل است و چون قادر نیست رویارویی نظامی با ما داشته 

باشد، دیوانه وار به مراکز زندگی و مسکونی مردم حمله می کند.
وی با بیان اینکه رژیم صهیونیستی با زیر پاگذاشتن تمامی قوانین و 
مقررات بین المللی و حقوق بشری دست به چنین جنایاتی زده، اظهار 
کرد: از وقتی که خبر حمله وحشیانه اسرائیل جنایتکار را به مراکز 

مسکونی و شهری در تهران و برخی نقاط کشور شنیدم، حال خوشی ندارم. 
واین تهیه کننده افزود: امروز هر انسان آزاده و هر ایرانی که در هر کجای جهان است، این حمله 
تروریستی را محکوم می کند، چراکه این رژیم جنایتکار در سحرگاه، زمانی که عزیزان ما، زنان 
و کودکان ایرانی در خواب بودند به مناطق مسکونی در شهر تهران حمله کرد و این امر نشان 
می دهد که اسرائیل بسیار ترسو و متزلزل است که دیوانه وار به مراکز زندگی و مسکونی مردم 

حمله می کند. 
غفوری با بیان این مطلب که رژیم صهیونیستی فقط زبان زور می فهمد و نباید این حرمتش را 
فراموش کنیم، گفت: با آغاز عملیات »وعده صادق ۳« انتظار داریم که مسئولان کشور هرچه 

سریع تر انتقام این حمله ناجوانمردانه به خاک عزیز ایران را از این رژیم پوشالی بگیرند.

بهروز تشکر، گوینده رادیو:

هرچند زخمی، اما بیداریم و تماشاگر نحواهیم بود
بهروز تشکر با اشاره به جنایت های رژیم صهیونیستی در قبال 
ایران عنوان کرد که جمهوری اسلامی ایران در برابر ترور، تهدید 

و تجاوز، تماشاگر نخواهد بود.
بهروز تشکر گوینده رادیو با اشاره به حملات رژیم صهیونیستی 
به خاک کشــورمان بیان کرد: به عنوان یک ایرانی و کسی که 
سال ها از طریق رســانه در کنار مردمم بوده ام، قلبم آکنده از 

اندوه و خشم است.
وی اضافه کرد: حملات رژیم صهیونیستی به خاک ایران، که منجر به شهادت فرماندهان 
سرافراز و زنان و کودکان بی دفاع شــد، چیزی جز یک اقدام تروریستی سازمان یافته و 
نقض آشکار حاکمیت ملی نیست. این جنایت بی شــرمانه، چهره واقعی این رژیم جعلی، 

کودک کش و تروریست را بار دیگر به جهان نشان داد.
 تشکر تأکید کرد: تأســف بارتر آن اســت که مدعیان دروغین حقوق بشر، بار دیگر در 
برابر چنین فاجعه ای سکوت کردند و حتی یک کلمه از زبان شان برای محکوم کردن این 

جنایت بیرون نیامد.
این مجری برنامه های رادیویی تصریح کرد: رهبر معظم انقلاب در پیام روشنگرانه شان با 
صراحت به خطای بزرگ رژیم صهیونیست اشاره کردند. ما ملتی هستیم که در تاریخ مان، 
هیچ گاه آغازگر جنگ نبوده ایم اما وقتی پای عزت، امنیت و کیان کشــور به میان آمده، 

لحظه ای در دفاع تردید نکرده ایم.
وی اضافه کرد: هشت سال دفاع مقدس، ســند افتخار و نشانه ای روشن از صبر، غیرت و 
اراده  ملتی است که با دستان خالی در برابر ائتلاف جهانی ایستاد و عزت خود را با خون 
عزیزترین فرزندانش خرید. همان روحیه ای که امروز نیز در میان نیروهای مسلح، مردم 
و جوانان ما زنده است و آمادگی کامل دارد که اگر لازم باشد، پاسخی بدهد که دشمن تا 

همیشه پشیمان شود.
تشکر خاطرنشان کرد: امروز، بیش از هر زمان دیگری، به وحدت ملی، هوشیاری رسانه ای 
و پشتیبانی همه جانبه از نیروهای مســلح کشورمان نیاز داریم. ما در یک جنگ ترکیبی 

و نابرابر قرار داریم.
 این مجری در پایان گفت: ما سکوت نمی کنیم نه در برابر جنایت، نه در برابر تحریف و نه 
در برابر خیانت. ایران، زخمی اما بیدار اســت و بیداری این ملت، همان اتفاقی است که 

دشمن از آن می ترسد.

علی زادبر، مجری تلویزیون:

مردم  اخبار رسمی را از رسانه ملی پیگیری کنند
علی زادبر، استاد دانشگاه و پژوهشگر تاریخ معاصر و مجری برنامه 
»جریان« شبکه یک سیما، با بیان اینکه بایستی انتقام سختی از رژیم 
صهیونیستی گرفته شود، گفت: در حال حاضر مردم باید آرامش خود 

را حفظ کنند تا مسئولان بتوانند بهترین تصمیم را بگیرند.
وی افزود: رژیم صهیونیســتی به دنبال جنایاتی کــه علیه مردم 
کشــورمان انجام داده، به خود اجازه می دهد که حملات وحشیانه 

دیگری را هم انجام دهد.
مجری برنامه جریان که از بامداد جمعه در استودیوی شبکه یک سیما حاضر بوده است، گفت: 
رسانه ملی از نخستین لحظات پس از حمله ددمنشــانه رژیم صهیونیستی کار اطلاع رسانی و 

سپس تحلیل موضوع را با حضور کارشناسان و مهمانان در شبکه های مختلف آغاز کرد. 
زادبر عنوان کرد: در این برنامه همه تلاش ما این بود که برای خنثی کردن گزارش های دروغین 
و جعلی رسانه های معاند و وابسته به رژیم صهیونیستی اخبار و اطلاعات درست و دقیق را در 

اختیار مخاطبان و بینندگان تلویزیون قرار دهیم.
وی یادآور شد: رسانه ملی تلاش کرد روایت بموقع و صحیحی از تهاجم رژیم جعلی اسرائیل به 
کشورمان داشته باشد. این امر تداوم خواهد داشت. از مردم می خواهیم اخبار رسمی را از رسانه 

ملی پیگیری کنند.

علیرضا نجف زاده، کارگردان، بازیگر سینما و تلویزیون:

 چو ایران نباشد تن من مباد
علیرضا نجف زاده همدلی هنرمندان با مردم را عاملی مؤثر در تقویت 
وحدت ملی و آرامــش روانی جامعه دانســت و بر نقــش آن ها در 

آگاهی بخشی داخلی و جهانی تأکید کرد.
علیرضا نجف زاده کارگردان، بازیگر سینما و تلویزیون در پاسخ به اینکه 
همدلی و همبســتگی هنرمندان با مردم برای گذشتن از این روزهای 
سخت چقدر موثر اســت به خبرنگار صبا گفت: از چند زاویه می توان 
به این موضوع نگاه کرد اول اینکه هنرمندان به دلیل نفوذ اجتماعی و 
فرهنگی شان می توانند آگاهی عمومی را افزایش دهند و توجه مردم و رسانه ها را به ابعاد انسانی این 
موضوع جلب کنند وقتی میهن ما مورد تعرض قرار گرفته این هم صدایی فارغ از هر طیف و تفکری 
موجب افزایش وحدت ملی شود البته همیشه ایرانیان در تعرض خارجی با یکدیگر متحد شده و 

کنار هم این اتفاقات را پشت سر گذاشته اند.
وی با اشاره با نقش بین المللی برخی از هنرمندان تاکید کرد: برخی از هنرمندان وجهه بین المللی 
دارند و در سطح بین المللی شناخته شده هســتند و می توانند توجه مردم جهان را نسبت به این 
خشونت ها جلب کنند و صدای مظلومین منطقه را به گوش جهان برساند چون متاسفانه رسانه های 
دنیا در دست صهیونیسم اســت و واقعیت ها را فلتر کرده و آن بخشی را که می خواهد به جهان 

منتقل می کند.
نجف زاده افزود: رسانه های معتبر داخلی باید طوری عمل کنند تا اعتماد به آنها افزایش یابد چون 
تمام رسانه های دنیا علیرغم اینکه مردم بی دفاع در این حادثه آسیب دیده اند ولی به این بعد از 
حادثه نمی پردازند و پوشش خبری شان در رابطه با شخصیت های نظامی است و این بدین معناست 
که رسانه های خارجی واقعیت را فیلتر می کنند و آنچه می خواهند را به دنیا نشان می دهند بنابراین 

رسانه های داخلی باید مسائل و آسیب های انسانی این واقعه دردناک را بیشتر منتقل کنند.
وی با اشاره به اینکه هنر می بایست حافظ صلح و کرامت انسانی باشــد و امیدوارم این اتفاق به 
بهترین شکل رخ دهد تصریح کرد: همیشه در سختی ها و اختلافات نیاز به همدلی وجود دارد البته 
هنرمندان همیشه کنار مردم بوده اند چون جزئی از مردم هستند و این همدلی می تواند موجب 
آرامش روانی مردم شود و قطعا این همدلی موجب کاهش فشار روانی مردم خاصه زنان و بچه ها 
می شود و این همدلی و وحدت موجب قوت قلب نیروهای مسلح شده و به عنوان پشتیبانی افکار 
عمومی هر بخشی از جامعه باید وظایف خود را به درستی انجام دهد همان طور که نیروهای مسلح 
وظایف خود را انجام می دهند جامعه فرهنگی و رسانه ای نیز باید وظایف خود را به بهترین شکل 

انجام دهند و قطعا اینها مکمل و قوت قلب هم هستند.


